
Ruinerwold, 19 september 2024 

 

Geachte leden van de Raad, 

 
Mijn naam is Anja Herskamp en ik sta hier vanavond in de rol van voorzitter van 
Dorpsbelangenvereniging Ruinerwold – Berghuizen en spreek in bij agendapunt 4 “kansrijke 
gebieden voor windenergie”.  
 
Als bestuur ervaren wij dat dit onderwerp, een onderzoek naar de plaatsing van windmolens, de 
afgelopen week letterlijk veel stof heeft doen opwaaien. Heel veel stof.  
 
Om die reden vragen wij als bestuur aan u als raadsleden aandacht voor een tweetal zaken, 
voordat er een besluit worden genomen.  
 

1. Het participatieproces.  
 
Wat ik al aangaf doet dit onderwerp letterlijk al veel stof opwaaien. Voor veel inwoners voelt het  
als een overval. Maar ook als Dorpsbelangenvereniging verbazen wij ons over dit  
besluitvormingsproces.  
Op 5 september zijn wij tijdens een overleg geïnformeerd over de plannen en diezelfde middag 
ging er een brief en een persbericht uit.  
Vorige week was er een informerende raadsbijeenkomst, vanavond een opiniërende en volgende 
week een besluitvormende raad bijeenkomst.  
Kortgezegd in minder dan een maand vindt de besluitvorming plaats van een collegebesluit tot 
en met een raadsbesluit.  
Als dit de nieuwe wijze van besluitvorming gaat worden dan biedt dit hoop voor verschillende 
andere onderwerpen die leven, namelijk de realisatie van woningbouw.  
 
Maar wat ik aangaf bewoners voelen zich overvallen door een persbericht over een 
voorkeursgebieden voor windmolens, zonder hierover verdere informatie verstrekt te krijgen. Dit 
in combinatie met de snelheid van het proces creëert veel onrust in de (Ruinerwoldse) 
samenleving. 
 
Als Dorpsbelangenvereniging vertegenwoordigen wij zowel de voor- als tegenstanders van deze 
plannen. Wij vragen daarom nadrukkelijk aandacht voor het participatieproces. Een zorgvuldig 
proces waarin zowel de voor- als de tegenstanders voldoende kansen krijgen om hun mening 
kenbaar te maken zodat er uiteindelijk een afgewogen besluit kan worden genomen.  
 
In raadsvoorstel lezen wij dat de bewoners met een gebiedsproces zullen worden betrokken bij 
de onderzoeken naar dit gebied. Dit vinden wij heel beperkt opgeschreven gezien de impact die 
het nu al heeft.  
Wij zien graag dat er een participatie aanpak wordt toegevoegd aan dit onderwerp en onderdeel 
gaat uitmaken van de besluitvorming die volgende week gepland staat. Ook missen wij in het 
voorstel dat de Dorpsbelangenverenigingen worden betrokken waar het gaat om participatie.  
 
 

2. Het inspiratiedocument Dubbellint Ruinerwold 
 
Graag wijs ik u ook nog op het inspiratiedocument Dubbellint Ruinerwold. Enkele jaren geleden 
is dit mede door Dorpsbelangen en met ondersteuning van de gemeente De Wolden opgesteld. 



Dit ter vervanging van het aanwijzen tot een beschermd dorpsgezicht van een gedeelte van 
Ruinerwold en Oosteinde. In het inspiratiedocument staat beschreven dat het om een bijzonder 
gebied gaat, dat zo goed mogelijk in stand gehouden moet worden. Zo staat er, om de 
beeldkwaliteit van het dubbellint te waarborgen, is het belangrijk om - indien mogelijk -  
duurzame energietoepassingen zoveel mogelijk buiten het zicht van de openbare ruimte in te 
passen. In hoeverre passen dergelijke windmolens bij het in stand houden van dit bijzondere 
gebied? 
 
Dit zijn twee aandachtspunten die wij als Dorpsbelangen Ruinerwold – Berghuizen u ter 
overdenking willen meegeven.  
  
Bedankt voor uw aandacht! 

 

Dorpsbelangen Vereniging Ruinerwold/Berghuizen 
Anja Herskamp 
 


